
 

Onderwerp: Verenigingsavonden A48  

Eefde, zondag 7 april 2024 

 

Beste afdelingsleden A48, 

 

Met een opkomst van 27 leden was het een volle zaal. De avond stond in het teken van de jaarlijkse 

verkoping. Alvorens hierop terug te kijken even de punten van aandacht. 

 

 Onze verhuurder vraagt hulp bij de renovatie van hun vijver; ze komen z.s.m. met een datum 

voorstel waarna het bestuur zal inventariseren wie er wil helpen op b.v. een zaterdag. 

 Bij Velddag PIZZA betaling graag vermelden C. van Schaik i.p.v. VERON. De eerste opgaves 

voor de velddag komen al binnen. 

 Onze repeater is onder constructie en wacht nu op de vergunning voor de nieuwe locatie. 

 Uit de rondvraag kwamen verder geen noemenswaardige zaken naar voren waarna we al 

snel aan de verkoping konden beginnen. 

 

Bart PD1BCL naam het eerste deel tot aan de pauze voor zijn rekening. Er was een overvolle 

tafel met spullen waarbij zelfs enige honderden meters coax en andere kabel niet ontbraken. 

Bart pakte al snel de leiding en vele spullen wisselden van eigenaar. Geweldig gedaan Bart en 

we houden ons aanbevolen voor een volgende sessie! Na de pauze nam onze voorzitter het 

stokje over. De totale opbrengst was een record. Rond 22.30 uur was de tafel leeg! Onze 

dank gaat speciaal uit naar een aantal leden die spontaan hun gehele omzet aan de afdeling 

kas doneerden! De bruine hap en de nodige drankje onder genot van onderling qso werden 

genuttigd en rond 23.00 uur konden we opruimen en huiswaarts keren.  

 

Met dank aan het bar team, de hapjes bakker en de opruimers. 

 

Graag tot de volgende bijeenkomst en vergeet niet de velddag opgave. 

 

 

Met groet, 

 

Peter Jebbink  

 

Secretaris 

 

 

  

 


